
PROTOK6I- NR XLIX/l4

. z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

odbytej w dniu 31 sfycznia 2014 roku w Centrum Kultury w Jgdrzejowie.

Ad. 1.
O godzinie 1000 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otworzyl obrady

XLIX sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, i2 na sali obrad obecnych jest 19 radnych i orzekl,

ze jest to quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
Przewodnicz4cy Rady zglosil kandydaturg radnego Krzysztofa Majchrzaka na

sekretarza obrad XLIX sesji Rady Miejskiej. Innych kandydatur nie zgloszono. Radny
K. Majchrzak wyrazll zgodg na kandydowanie.

Przewodniczqcy Rady poddal pod glosowanie kandydaturg radnego K. Majchrzaka na
sekretarza obrad XLIX sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie:

Z a - I 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0

Rada Miejska w Jpdrzejowie jednogloSnie wybrala radnego K. Majchrzaka
na sekretarza obrad XLIX sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

Porzqdek obrad:
1 Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powotanie sekretarza obrad.
2. Przyjgcie porz4dku obrad.
3. Przyjgcie protokol6w z poprzednich sesji.
4. Zapylania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie z dzialalnoSci Burmistrza migdzy sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwal podjEtych na sesjach Rady Miejskiej w JEdrzejowie

w dniach: 30 grudnia 2013 roku oraz 8 stycznia 2014 roku.
7. Uchwala w sprawie uchwalenia budzetu miasta i gminy na 2014 rok.
8. Uchwaia w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Jpdrzej6w na

lata2014-2028.
9. Uchwala w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi4zywania

Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii na rok 2014.
10. Uchwala w sprawie okreSlenia kwoty, bEdqcej podstawE ustalenia wysokoSci dotacji

na dzialalnoS6 Centrum Integracji Spolecznej w Jpdrzejowie w roku 2014.
11. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na wyodrEbnienie w budZecie Gminy Jgdrzej6w

Srodk6w stanowi4cych fundusz solecki.
12. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotycz4cej ustanowienia honorowei odznaki

,,Za Zaslugi dla JEdrzejowa".
13. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotycz4cej zasad zbywania

lokali mieszkalnych stanowiEcych wlasnoSi Gminy Jgdrzej6w.
14. Uchwala w sprawie .uqyraizenia zgody na zawarcie kolejnych um6w najmu

i dzier2awy.
15. Informacja o szczeg6lnym trybie wynikaj4cym z uchwaly Nr XLIV/394/13 Rady

Miejskiej o zasadach wynajmowania lokali mieszkalnych z zasob6w gminy.



16. Odpowiedzi na interpelacje.
17. Sprawy r62ne.
18. Zamknigcie obrad.

Burmistrz M Piszczek Bqplqqil lzlqiang_petzadku !bl3{l:
) przesuniecie pkt.7- uchwala w sprawie uchwalenia budZetu miasta i sminy na 2014 rok
iako pkt.10 oorz4dku obrad:
) orzesuniecie pkt. 8- uchwala w sprawie Wieloletniej Proenozy Finansowej Miasta
i Gminy Jedrzei6w na lata 2014-2028. iako pkt.9 porzadku obrad:
) przesuniecie pkt. 10- uchwala w sprawie: okre6lenia kwotv. bedacej podstawa ustalenia
wysokoSci dotacii na dzialalnoSi Centrum Intesracjj Spolecznej w Jedrzejowie w roku 2014
iako pkt.7 oorzadku obrad:
) orzesuniecie pkt.9 Uchwala w sprawie: uchwalenia Gminnego Programu Profilaktvki
i Rozwiazvwania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii na rok 2014
iako pkt.8 porzadku obradl
) wprowadzenie Uchwaly w sprawie zatwierdzenia zarzadzenia porzadkoweqo ff 7/14
Burmistrza Miasta. -iako pkt.1 1 porzadku obrad:
) wprowadzenie uchwaly w sprawie zmianv uchwalv dotyczacei zarzadzenia poboru
podatk6w w drodze inkasa. okre5lenia inkasent6w oraz wysokoici wynagrodzenia za inkaso.
iako pkt.12 porzadku obrad.

Przewodniczacy Radv P. Blaszkiewicz poprosil o wprowadzenie do porz4dku obrad:
) uchwale w sprawie zatwierdzenia plan6w pracy Komisji Rady Miejskiej w JEdrzejowie na
rok 2014jako pkt. 17 porzadku obrad. oraz odpowiednie uaktualnienie numeracii.

Proponowanv nowy Dorzadek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyjgcie porz4dku obrad.
3. Prryjpcie protokol6w z poprzednich sesji.
4, Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie z dzialalno5ci Burmistrza mipdzy sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwal podjgtych na sesjach Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie w dniach: 30 grudnia 2013 roku oraz 8 stycznia 2014 roku.
7. Uchwala w sprawie: okreSlenia kwoty, bgdqcej podstaw4 ustalenia wysokoSci

dotacji na dzialalno5d Centrum Integracji Spolecznej w Jgdrzejowie w roku
2014.

8. Uchwala w sprawie: uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwiqzywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciw dzialania Narkomanii
na rok 2014.

9. Uchwala w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy
Jgdrzej 6w na lata 2014 -2028.

10. Uchwala w sprawie uchwalenia budZetu miasta i gminy na 2014 rolc
11. Uchwala w sprawie zatwierdzenia zarz4dzenia porz4dkowego nr 7/14 Burmistrza

Miasta.
12. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotycz4cej zarz4dzenia poboru podatk6w

w drodze inkasa, okreSlenia inkasent6w oraz wysokoSci wynagrodzenia za inkaso.
13. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na wyodrgbnienie w budZecie Gminy

Jgdrzej6w Srodk6w stanowiqcych fundusz solecki.
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14. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotycz4cej ustanowienia honorowej odznaki

,,Za Zaslugi dla Jgdrzejowao'.
15. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotycz4cej zasad zbywania

lokali mieszkalnych stanowiqcych wlasno56 Gminy Jpdrzej6w.
16. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na zawarcie kolejnych um6w najmu

i dzieriawy.
17. Uchwala w sprawie zatwierdzenia planr5w pracy Komisji Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie na 2014 rok.
18. Informacja o szczeg6lnym trybie wynikaj4cym z uchwaly Nr XLIV/394/13 Rady

Miejskiej o zasadach wynajmowania lokali mieszkalnych z zasob6w gminy.
19. Odpowiedzi na interpelacje.
20. Sprawy r62ne.
21. Zamknigcie obrad.

Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
Nowv porzadek obrad zostal iednoeloSnie przyjEty.

Burmistrz M. Piszczek oraz Radni Rady Miejskiej w Jgdrzejowie zlo2yli podzigkowania Pani
Wandzie Marcinkowskiej, kt6ra ponad 20 lat peinila urz4d sohysa w solectwie Jasionna.
Burmistrz M. Piszczek oraz przedstawiciele Rady zlo2yli na rgce Pani Wanda
Marcinkowskiej kwiaty oraz podzigkowania.
Pani Wanda Marcinkowska podzigkowala Radzie Miejskiej oraz Burmistrzowi
M. Piszczkowi za mil4 wsp6lprac9.

Ad.3
Protoko$ Nr XLVII/l3 i Nr XLVIII/l4 zostaty przyj€te bez uwag.

Ad.4
1. Radny G. Ku3mierz poinformowal, i2 na ostatniej sesji Burmistrz M. Piszczek nie udzielil
odpowiedzi na pierwsz4 kierowana interpelacje, Radny pyta wiqc ponownie:
- jaki procent mieszkafc6w naszej gminy wnioslo oplaty za odbi6r Smieci,
- jakie koszty poniosla gmina zwiryane z odbiorem dmieci,
- ile wynosi koszl za odbi6r Smieci w przeliczeniu na jednego mieszkarica na dzieri
31 grudnia.
Ponadto Radny prosi o informacjE:
- ile wynosi kwota pienigdzy zgromadzonych przez gming ze wzglEdu na zawylone oplaty
wnoszone przez mieszkafc6w,
- czy Burmistrz zamierza przygotowad uchwalg o obniZce oplat za odbi6r Smieci, kt6ra
uwzglEdni zawyione oplaty wnoszone dotychczas przez mieszkahc6w, je2eli tak, to kiedy.
Radny prosi o podanie konkretnego terminu, a nie jak dotychczas Pan Burmistrz m6wi, ale
nic w tej sprawie nie robi, tlurnacz4c to dobrem mieszkaric6w.

2. Radny G. Ku5mierz przypomnial, i2 7 maja 2013r. skierowal do Burmistrza pismo
z pro6b4 o udostppnienie w formie kserokopii wykonanych analiz dotyczqcych zasadno6ci
przystqpienia do sporz4dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego



A,

i stopnia zgodno6ci przedstawionych rozviqzaf z ustaleniami studium. W odpowiedzi
pisemnej z dnia 29 maja 2013r. Radny otrzymal wyjaSnienie, i2 na obecnym etapie brak jest
moZliwo5ci udostppnienia wspomnianych opracowari w zwiqzku z przekazaniem w miesi4cu
kwietniu 2013r. do Radcy Prawnego Urzqdu Miejskiego wnioskowanych dokument6w.
Radny zaznaczyl, i2 od momentu wyjaSnieri Burmistrza minElo juZ 8 miesigcy, a Radny nie
otrzymal Zadnej informacji w powyZszej kwestii. Wobec powyzszego Radny prosi
o informacjE, kiedy zostanie zalatwiona sprawa.

3.Radny A. Czajor zwr6cil uwagE na od6nie2anie miasta. Radny poprosil, aby firmy
wykonuj4ce uslugp od6nie2ania zwr6cily uwagg kierowcom, aby od5nieZaj4c miasto
poruszali sig wolniej, poniewaZ zasypujq chodniki. W zwi4zku z tym mieszkaricy musz4
caly czas oddnieZad chodniki.

4. Radny A. Czajor zwr6cil uwagg, i2 na ul. Piriczowskiej ( mostek przed wiaduktem)
w miejscu, gdzie chodnik jest oddzielony od jezdni barier4 chodnik jest notorycznie
nieodSnieZony. Mieszkancy musz4 przechodzie przez barierq na jezdniE, co stanowi duZe
zagloaenie.

5. Radny S. Hatys zapylaL, czy na koricowym przystanku na ul. Przemyslowej ( przed
skrzy2owaniem ul. Przlpkowskiego i ul. Reymonta) zostanie ustawiona wiata przystankowa
i kiedy. Wiata zostala zdemontowana.

6.Radny Z. Adamczyk w imieniu mieszkaric6w Rak6wka ( od strony Jasionny) poprosil
o ustawienie odpowiedniego znaku drogowego, aby uniemoZliwi6 wjazd tirom. Samochody
wJezdzajry,e, nie maj4 moZliwo6ci zawr6cenia, jest to tzw. ,,6lepa droga" ( przy zje dzie
z Wolicy na Rak6wek ustawii tablicp informacyjn4 natomiast przy skrEcie w lewo znak tzw.
,,Slepa droga").

7. Radna J. Szreniawa przypomniala, iz 18 par2dziemika 2007 roku skladala interpelacjg
dolyczqcqbudowy Domu Pogodnej Jesieni. 17 mar.ca 2007 r. Radny A. Czajor oraz Radny
P. Olszak poparli tg interpelacjE, w zwi4zku z czym Radna byia zadowolona, poniewaZ
wreszcie Radni zrozumieli, ze taki Dom dla starszych, schorowanych ludzi jest bardzo
potrzebny. Radna kilka razy na sesjach pytaNa, czy zrobimy co5 w tej sprawie. Burmistrz
M. Piszczek odpisal ,,prace trwajqprzy okazji konstruowania budZetu sprawa na pewno wr6ci
na forum rady. Panowie Przewodnicz4cy zloZyli pismo w sprawie powolania fundacji, kt6rej
celem byloby m.in. wsparcie procesu inwestycyjnego, zbieranie pienipdzy na budowg Domu
Pogodnej Jesieni. Sprawy nie s4 zostawione". Radna pyta, co Burmistrz zrobil w tej sprawie.
Radna zloZyla wniosek do budZetu na rok 2014. Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 robi
duze inwestycje, wigc Radna uwuZata, i2 Dom dla starszych |udzt tez jest duzq inwestycj4
moZna bylo wyst4pii o Srodki unijne i tg inwestycjg wprowadzi6.

8. Radna J. Szreniawa przypomniaLa, i2 na ostatniej sesji w dniu 30 grudnia 2013r. ztozyla
zaptianie, czy osoba , kt6ra przyst4pila do przetargu i wygrala ( dzialki nr 389, 595 na
ul. 11 Listopada) zwr6cila sig do gminy o wykonanie kanalizacji ( Sciekowej
i wodoci4gowej) . Radna otrzymala odpowiedZ, i2 wykonanie kanalizacji leZy w gestii posesji
( wlaScicieli). Radna zaznaczyla, i2 rontmie, iZ Burmistrz nie wykona kanalizacji oraz
wodoci4gu. Radna chce sig zapozna(, z faktur4 kto wyplacil pieni4dze na tq inwestycjg.

9.Radna J. Szreniawa poinformowala, iz od kilku lat sklada interpelacjp o wykonanie
lodowiska w Parku 700-lecia. Radna rozmawi ala z Btxmistrzem, brak bylo pomyslu na



organizacjQ stawik6w, oraz powiedziano, iz w tym miejscu woda zanika, wykonane zostaly
badania. Radna pltala w Gminie, czy bytry robione badania i uzyskala odpowiedZ, 2e badah
nie robiono. Radna J. Szreniawa doda\a, i2 na wykonanie lodowiska nie potrzeba unijnych
pieniEdzy.

10. Radna J. Szreniawa poinformowala, i2 przez kilka lat stawiala interpelacjE w sprawie
ustawienia jednej lampy na ul. Jasionka (obok Pana Wojdy). Radna otrzymala odpowiedZ od
Burmistrza M. Piszczka, i2 trzeba wykonad projekt. Radna podkreSlila, iz w firmie tej pracuje
bardzo duZo ludzi, wla5ciciel placi podatki.

1 1. Radna M. Barariska zaznaczyla, iz zblizajq siE ferie zimowe, lodowisko powinno juZ
funkcjonowai ( w tym tygodniu). Radna pyta czy lodowisko bgdzie dziala'6 na ferie. Radna
M. Barariska dodala, iz szkoda , ze przez ostatnie dwa tygodnie, kiedy byly ujemne
temperatury lodowisko nie powstalo. Radna zaznaczyla, i2 wszystkie dzieci mog4 korzystad
z lodowiska, nie wa2ne jest miejsce gdzie lodowisko powstanie, na kortach moZna wykonac
lodowisko malymi nakladami.

12. Radny J. ZiEbiiiski zapytal, czy Urz4d podj4l rozmowy dotyczqce wynajEcia ciEzkiego
sprzgtu do odSnieZania dr6g, poniewaZ sprzQt, kt6rym dysponuje frrma BIONATURA ( dwa
ci4gniki i dwie plugopiaskarki) nie radzi sobie zwlaszcza na drogach wiejskich. Radny prosi o
przeprowadzenie takich rozm6w, je5li jeszcze nie zostaly podjgte.

Ad.5
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z dzialalnoSci Burmistrza migdzy sesjami.

Ad.6
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwal podjptych na sesjach Rady
Miejskiej w dniach : 30 grudnia 2013 roku oraz 8 stycznia 2014 roku.

Ad.7
WiceprzewodniczEcy Rady W. Kgdra odczy.tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytaia projekt uchwaly.
W glosowaniu wziEio udzia! 20 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie : okreSlenia kwoty,
bgd4cej podstawq ustalenia wysokoSci dotacji na dzialalno56 Centrum Integracji
Spolecznej w Jgdrzejowie w roku 2014 nastgpujqc4 iloSciq glos6w:
Za
Przeciw

- 19 glos6w
- 0 glos6w

Wstrzvmalo sie I glos
/Uchwala nr XLlXl429/14 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.8
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. KEdra odczltal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radna J. Szreniawa powiedziala, i2 nie moZemy zaloZy(, fwdacji, a na fundacjQ kierujemy
pieni4dze - kwotg 15 840 zl.
Burmistrz M. Piszczek zwr6cil uwagq, i2 Radna J. Szreniawa glosowala za przyjEciem
stawki przy wyliczaniu dofinansowania dla Centrum Integracji Spolecznej, prowadz4 go
zazwyczaj jednostki z sektora pozarz4dowego. Burmistrz M. Piszczek zwr6cil uwagg, iZ
w rekomendacjach Panstwowej Agencji Rozwi4zywania Problem6w Alkoholowych, o czym
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Burmistrz m6wii na Komis-iach, PARPA rekomenduje, jako jedno z podstawowych zadair
wsparcie dla Centr6w Integracj i Spolecznej.
Burmistrz M. Piszczek odczfial fragment rekomendacj i Paristwowej Agencji Rozwi4zywania
Problem6w Alkoholowych:
,,Zgodnie z art.l0 ust.l ustawy o zatrudnieniu socjalnym dzialalnoit CIS finansowana jest
m.in. z dotacji pochodzqcych z dochod6w wlasnych gminy, przeznaczonych na realizacjq
gminnego programu profilaktyki i ronuiq4+aania problem6w alkoholowych, przy czym
mo2liwoit ta nie dotyczy Centrum dzialajqcego w formie jednostki bud2etowej. Nalezy
jednak zwr6cit uwagQ na to, ie zgodnie z art.l ust.2 ww. ustawy w zajqciach
re integracyj nych oferow anych przez C IS mogq uczestniczy('
- bezdomni realizujqcy indyuidualny program wychodzenia z bezdomnoici, w rozumieniu
przepis6w o pomocy spotecznej,
- uzaleinieni od alkoholu, po zakohczeniu programu psychotelapii w zakladzie lecznictwa
odwykowego,
- uzale2nieni od narkotyk6w lub innych irodkiw odurzajqcych(...)
- chorzy psychicznie (...)
- dlugotrw al e be zro b otni (... )
- zwalniani z zaklad6w karnych (...)
- uchodicy realizujqcy indlnuidualny program integracji. "
Burmistrz M. Piszczek zaznaczyl, iz nie mamy prawa takiej pomocy finansowai przy
naszych podmiotach. Pomoc kierowana jest do os6b zagrozonych wykluczeniem
spolecznym. Przyjgli3my propozycjQ, aby przyjE1 stawke na osobg w ujpciu miesiEcznym
i rocznym, st4d wyliczona kwota, w materialach znajduje sig dokladna liczba os6b, kt6ra
obecnie znajduje siE w CIS. Wskazana kwota jest g6mq granic4 je5li pojawi4 sip dodatkowe
Srodki z Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi4zpvania Problem6w Alkoholowych
irodki te bEdzie mozna zwiEkszyi.

Przewodniczqcy Rady Miejskiej P. Blaszkiewicz zapy.tal Radg czy zachodzi koniecznoSi
odczytywania tre5ci obszemej uchwaly.
Rada nie wyrazila sprzeciwu by nie odczytywad treSci uchwaly.
W glosowaniu wziElo udzial 20 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie : uchwalenia
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqrywania Problemt6w Alkoholowych oraz
Przeciwdzialania Narkomanii na rok 2014 nastppujqc4 iloSci4 glos6w:
Za
Przeciw
Wstrrymalo sig

- 19 glos6w
- 0 glosriw
- I glos

/Uchwala nr XLI)U430ll4w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.9
Wiceprzewodniczqcy Rady W. Kgdra odczl.tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barafska odczJ.tala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziElo udzial 20 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Jpdrzej6w na lata 2014-2028 nastppuj4c4 ilo5ci4 glos6w:
Za
Przeciw
Wstrrymalo sig

- 20 glosriw
- 0 glos6w
- 0 glos6w

/Uchwafa nr XLlXl43l/14 w zal4czeniu do protokolu/.



Ad.10
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kpdra odcz1.tatr uzasadnienie do proj ektu uchwaly.
Burmistrz M. Piszczek odczytal uchwalE Nr 150i2013 III Skladu Orzekaj4cego Regionalnej
Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia24 grudnia 2013r. w sprawie opinii Gminy Jgdrzej6w
na 2014 rok. Projekt uchwaly bud2etowej Gminy Jgdrzej 6w na 2014 rok zaopiniowano
pozlywnie.
Przewodnicz4cy Komisji BudZetu i Mienia Komunalnego T. Lesiakowski odczltal opinig
Komisji na temat budZetu na rok 2014 / opinia stanowi zalqcznik nr 2 do protokolu /.
Burmistrz M. Piszczek zglosil autopoprawki do projektu uchwaly w sprawie uchwalenia
budZetu miast i gminy na 2014 rok:
Autopoprawki do projektu uchwaly Rady Miejskiej w Jpdrzejowie w sprawie
uchwalenia bud2etu miasta i gminy na 2014
) w $4 uchwaly pkt.2 zast4pii kwotp 150.000 zl. kwotA 155 000 zl.
) w $4 uchwaly pkt.2a zast4pi6 kwotg 150.000 zl. kwot4 155 000 zl.

ZwiEksza sig dochody;
Dzial 801 rozdz.8O103$ 2030- kwota... . .  589.950,00
Dzial 801 rozdz.80104 $ 2030- kwota... 632.178,00
Dzial756 rozdz.75618 $ 0480- kwota...  15.000,00
Dzia|756 rozdz.75618 $ 0490- kwota...  20.81 1,00
Dzial 853 rozdz.85395 $ 2007- kwota... . . . . . . . . . .  411.545,00
Dzial 853 rozdz.85395 $ 2009- kwota... 72.626,00
Razem dochody; 1 .742.110,00
Zmniejsza sig dochody;
Dziat 900 rozdz.90095 $ 6207 - kwota. 149.268,00
Razem dochody: 149.268,00

Zwipksza sig wydatki:
Dzial 010 rozdz.0l095 $ 4170- kwota... 4.000,00
Dzial 600 rozdz.600l4 $ 6620- kwota... 250.000,00
Dzlal 600 rozdz.60016 $ 6050- kwota. . . 3 10.000,00
Dzial 600 rozdz.60078 $ 6050- kwota. . . 100.000,00
Dz1at100 rozdz.'/0001 $ 2650- kwota... 166.216,00
Dzial700rozdz.7000l.$6210-kwota...  150.000,00
Dzial754 rozdz.75405 $ 6170- kwota...  20.000,00
Dz ia l  7  57ro2d2.75707 $  8  1  1  0 -  kwota . . . . . . . . . . . . . . . . .  1  73 .000,00
Dz ia l  801ro2d2.80103 $  4010-  kwo la . . . . . . . . . . . . . . . .  589 .950,00
Dziai 801 rozdz.80104 $ 4010- kwota... 632.178,00
Dzial851 rozdz.85154 g 2580-kwota... 15.000,00
Dz ia l853rozdz .85395$4117-kwota . . . . .  7 .270,00
Dz ia l853rozdz .85395$4119-kwota . . . . .  1 .283,00
Dzial 853 rozdz.85395$ 4127- kwota... . .  659,00
Dzial 853 rozdz.85395$ 4119- kwota... . .  117,00
Dzia|853rozdz.85395g 4177-kwoIa... . .  232.730,00
Dzial 853 rozdz.85395S 4179- kwota... . .  41.069,00
Dzial 853 rozdz.85395$ 4217-kwota..... 28.220,00
Dzial 853 rozdz.85395$ 4219-kwota..... 4.980,00
Dz ia l853rozdz .85395$4247-kwota . . . . .  96 .311,00
Dzial853rozdz.85395g4249-kwota... . .  16.996,00
Dzial853 rozdz.85395g 4307- kwota... . .  46.355,00
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Dzial 853 rozdz.85395$ 4309- kwota... . .  8. i81,00
Dzial 900 rozdz.9009 5 $ 6050- kwota... . . . .  .  .  . . . . . . .  1.070.05 1,00
Dzial900 rozdz.90095 $ 4300- kwota... 82.338,00
Dzial921 rozdz.92l05 $ 2820- kwota... 10.000,00
Dzial 926 rozdz.92601 $ 4170- kwota. . . 18.000,00
Dzia|926 rozdz.92601 g 4210- kwota... 18.300,00
Dzial926 rozdz.9260l $ 4260- kwota... 7.300,00
Dzi,al926 rozdz.9260l $ 4300- kwota... 8.400,00
Dzial926 rozdz.92605 g 6050- kwota... 20.000,00
Razem wydatki z 4.188.904,00

Zmniejsza sig wydatki:
Dzial 801rozdz.801 04 $ 401 0- kwota... . . . . . . . . . . .  200.000,00
Dzial 900 rozdz.90002$ 4210- kwota... . . . . . . . . . .  22.800,00
Dzial 900 rozdz.90002 $ 4300- kwota... . . .  . . . . . .  22.200,00
Dzial 900 rozdz.90002g 4510- kwota... . . . . . . . . . . .  30.036,00
Dzial 900 rozdz.90003$ 4300- kwota... . . . . . . . . . .  62.569,00
Dzial 900 rozdz.90015 g 4260- kwota... . . . . . . . .  100.000,00
Dzial 900 rozdz.90095 g 6057-kwota...... ... ... 149.268,00
Dzial 926 rozdz.92605 g 2820- kwota... . . . . . . . .  10.000,00
Razem wydatki : 596.873,00

Oraz zmiana wynikaj 4ca z autopoprawki zgloszonej w $4 uchwaly -
Dzia|754 rodzd.75421 o kwotg 5.000 21.

Radna J. Szreniawa poprosila Skarbnik B. Ciepluch o szersze informacjg dotycz4ce
przeznaczenia kwot wyszczeg6lnionych w autopoprawkach. Radna zaznaczy\a, iz przec|
chwil4 otrzymala autopoprawki.
Burmistrz M. Piszczek zaznaczyl, iZ Radni otrzymali rozpisane inwestycje na posiedzeniach
Komisji, Radna r6wnie2 spotykala sip z Burmistrzem w sprawie budZetu.
Skarbnik B. Ciepluch oraz Burmistrz M. Piszczek przestawili Radzie szczeg6lowo
przeznaczenie kwot zgloszonych w autopoprawkach na konkretn e zadalia.
Radny G. Ku6mierz zapyIal, czy w wyniku zmian odc4.tanych przez Burmistrza decyzja
Komisji Bud2etu nie zmienia siE, czy budZetjest dobrze przygotowany. Radny zapytal, jakie
se przewidziane drodki na remonty dr6g tluczniowych i asfaltowych, oraz jakie Srodki
przewidziano na zakup wiat przystankowych.
Przewodnicz4cy Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego T. Lesiakowski poinformowal, iZ
wszystkie propozycje dot. inwestycji zaproponowane przez Burmistrza byly wyja6niane na
Komisji. Radny T. Lesiakowski wymienil omawiane na Komisji inwestycje.
Radny A. Czaior dodal, i2 Radny G. KuSmierz uczestniczyl w posiedzeniu Komisji
Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego, na kt6rym to posiedzeniu sprawy te byly
omawiane. oraz analizowano projekt bud2etu.
Radny G. KuSmierz ponowil pttanie, czy uwzglgdniajqc zmiany, projekt budzetu jest
prawidlowy.
Radny T. Lesiakowski odpowiedzial, i2 projekt jest prawidlowy.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 na remonty bteZEce oraz tluczniowe zabezpieczono
63 047 zl. Na Komisji Radny G. KuSmierz otrzymal odpowiedZ, i2 na zakup wiat
przystankowych nie ma zabezpieczonej odrEbnej kwoty, ale s4 Srodki wplywaj qce z oplat za
korzystanie z pzystank6w, kt6re moge zosta( przeznaczone na zakup wiat.



Radny G. KuSmierz dodal,iz proszono go o zadanie takiej interpelacji, na Komisji byla
odpowiedZ, i2 pieniqdze, kt6re wplywajE od przewoZnik6w za przystanki nie wystarczaj4
nawet na utrzymanie przystank6w, wiEc nie naleZy m6wi6, Ze bEdqjakied pieni4dze.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 takiej wypowiedzi nie udzielil na Komisji.
Radny A. Czajor dodal, i2 rozmowa na Komisji Gospodarki Komunalnej i Porzqdku
Publicznego dotyczyla umieszczenia zbiorczych rozkJad6w jazdy, a nie przystank6w i byla
prowadzona z Naczelnik Wydzialu Inwestycji i Utrzymnia Infrastruktury Technicznej
Martq Pqdzik-Prawdq.
Burmistrz M. Piszczek dodatr, iZ odpowiedzial na posiedzeniu Komisji, i2 nie ma takiego
zadania zabezpleczonego. Burmistrz M. Piszczek dodal, i2 je51i mieszkaricy p1'taj4 Radnego
G. KuSmierza, to powinien udzielid odpowiedzi zgodnie .z informacj4 jakq uzyskal na
posiedzeniu Komisji.
Radny Z. Adamczyk zapytal, czy jest szansa po przejgciu grunt6w od mieszkafc6w
Rak6wek-Jasionna w tym roku na wybudowanie drogi.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 na tym etapie nie mole zloiry| deklaracji, trzeba
przej46 grunty na wlasnod6, aby m6wi6 o inwestowaniu.
Naczelnik Wydziaiu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami W. Abramowicz poinformowal, iz
w ostatnich dniach odbylo sig spotkanie z mieszkaricami wsi Jasionna, wlaScicielami
nieruchomoSci przez kt6re przebiega droga. Gmina zaproponowala mieszkaricom
nieodplatne przejgcie grunt6w pod drogg, przeprowadzenie procedury podzialowej na koszt
gminy oraz sporz4dzenie akt6w notarialnych r6wnie2 na koszt gminy. Mieszkaricy do tej
pory nie okredlili sig i nie zloZyli oSwiadczeri o wyraZeniu zgody na dokonanie podzial6w
i na przejgcie grunt6w.
Radny Z. Adarnczyk zapfial jak dlugo trwa procedura.
Naczelnik W. Abramowicz poinformowal, i2 caLa procedura trwa okolo p6ltora miesi4ca,
a nastEpnie zostanie skierowana uchwala na sesjg w sprawie przyjgcie grunt6w na wlasno6d
gminy.
Radny Z. Adamczyk zapytaL, czy zostan4 zwigkszone Srodki na remonty dr6g tluczniowych,
poniewaZ zabezpieczone Srodki s4zby male.
Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial, iz w tym rckl zabezpieczono ponad 63 tys. zl., to
o 63 tys. A. wiEcej w por6wnaniu do roku poprzedniego, w trakcie roku byly zwigkszenia,
jeSli bEd4 potrzeby i pojawi4 siE oszczpdnoSci, to Rada oraz Burmistrz wsp6lnie podejm4
decyzjg.

Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odc4tala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 20 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie uchwalenia budietu
miasta i gminy na 2014 rok nastgpujqc4 ilofciq glosriw:
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

18 glos6w
1 glos
I glos

/Uchwala nr XLIXl432ll4 w zal4czeniu do protokolu/.
/Uchwala Nr 150i2013 III Skladu Orzekaj4cego Regionalnej Izby Obrachunkowej w
Kielcach z dnia 24 grudnia 2013r. w zalqczeniu do protokolu/,

Burmistrz M. Piszczek podzigkowal Radzie za poparcie budzetu, podkre5lajqc, 2e kolejny nz
zdecydowana wigkszo3i Radnych poparlabud2et.
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Ad. l1
Przewodniczqcy Rady P. Blaszkiewicz odczllal ttzasadnienie do proj ektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Baraiska odczltala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziElo udzial 18 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie zatwierdzenia
zarz4dzenia porz4dkowego nr 7/14 Burmistrza Miasta nastppuj4cq iloSci4 glos6w:
Za - 18 glostfw
Przeciw - 0 glost6w
Wstzymalo sip - 0 glos6w
/Uchwala nr XLlXl433/14 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.t2
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. KEdra odczltal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziqlo ludzial 18 radnych.

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie zmiany uchwaly
dotycz4cej zarzqdzenia poboru podatk6w w drodze inkasa, okreSlenia inkasent6w oraz
wysokoSci wynagrodzenia za inkaso nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Za - l8 glost5w
Przeciw - 0 glostiw
Wstrzymalo sig - 0 glostiw
/Uchwala nr XLlXl434/14 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.13
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczltal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziElo udzial 18 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie wyra2enia zgody na
wyodrgbnienie w bud2ecie Gminy Jgdrzej6w Srodkriw stanowiqcych fundusz solecki
nastgpuj4c4 iloSci4 glosriw:
Za - 18 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrrymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XLIX/435/14 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad. l4
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. KEdra odczl'tal uzasadnienie do proj ektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barafska odczltala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 18 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie zmiany uchwaly
dotycz4cej ustanowienia honorowej odznaki ,rZa Zas\ugi dla Jgdrzejowa'n nastgpuj4cq
iloSci4 glos6w:
Za - 18 glost5w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
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/Uchwala nr XLlXl436ll4w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.15
Wiceprzewodniczqcy Rady W. KEdra odczy-tal uzasadnienie do proj ektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barafska odczlala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziplo ludzial 19 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalp w sprawie wprowadzenia zmian
w uchwale dotyczqcej zasad zbywania lokali mieszkalnych sfanowiqcych wlasno6d
Gminy Jgdrzej6w nastgpuj4c4 ilo5ci4 glos6w:
Za - 18 glosriw
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sip - l glos
/Uchwala nr XLlXl437ll4 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.16
Wiceprzewodniczqcy Rady W. KEdra odczl'tal uzasadnienie do proj ektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziqlo ludzial 19 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wyraZenia zgody na
zawarcie kolejnych um6w najmu i dzierlawy nastgpuj4cq iloSci4 glos6w:
Za - 19 glost6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sip - 0 glos6w
/Uchwala nr XLIX/438/14 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.17
Wiceprzewodniczqcy Rady W. KEdra odczlal uzasadnienie do proj ektu uchwaly.
Przewodniczacy Komisii Rolnictwa i Intesracji z Unia Europejska R. Kruk zelosil
autoooprawke do zalacznika Nr 3 do projektu uchwaly :
) w miesiacu marcu pkt.3 zastapii slowo ,,wiejskiego" na ..soleckiego".
Wiceprzewodniczqca Rady M. Barariska odczl'tala projekt uchwaly.
W glosowaniu wzigto tdzial20 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie zatwierdzenia plan6w
pracy Komisji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie na 2014 rok nastgpuj4c4 ilo5ci4 glosriw:
Za - 20 glosriw
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glosriw
/Uchwala nr XLIX/439/14 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.18
Informacja zostala przyjQta bez uwag.

Ad.t9
Odpowiedzi na interpelacje:
1. Burmistrz M. Piszczek udzielil odpowiedzi na interpelacjg Radnego G. KuSmierza
z XLYIJ sesji Rady Miejskiej dotycz4c4 udzielonej pisemnie odpowiedzi na interpelacje
w sprawie remontu cz4stkowego drogi pomigdzy m. Skroni6w a m. Brynica. Burmistrz
M. Piszczek poinformowal, iz nie poprosi ponownie Wydzialu Inwestycji oraz Zakladu
Usiug Komunalnych o pomoc w takich sfuacjach. Radny G. Kuimierz twierdzi , 2e nic nie
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zostalo zrobione w tym zakresie. Burmistrz M. Piszczek poprosil o zabranie glosu w tej
sprawie Kierownika Zakladu Uslug Komunalnych A. W6jcika.
Kierownik A. W6jcik poinformowal, i2 pracownicy w listopadzie, grudniu, oraz na poczqtku
stycznia w m. Brynica, zasypali wyrwy ortz miejscami polozyli niewielkq iloSd asfaltu na
zimno.
Burmistrz M. Piszczek podzigkowal ZUK oraz Naczelnik Wydzialu Inwestycji za
interwencjg oraz chE6 pomocy mieszkaricom m. Brynica.
2. Ad.l Burmistrz M. Piszczek udzielil odpowiedzi na intemelacie Radnego G. Ku5mierza
oraz dw6ch wystapief w sprawach r62nych dotyczaca odpad6w komunalnych.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal iz Radni otrzymali wyliczenia w listopadzie
z proponowan4 kwotq 4,1021., orM przypomnial, i2 zwracal uwagQ na koniecznoSi
ponownego skladania deklaracji przez 6,5 tys. wlaScicieli nieruchomoSci. Burmistrz
rozmawial z Radn)irni, rz4d planuje nowelizacjg ustawy o utrzymaniu czystoSci i porz4dku
w gminach - zniesienie obowi4zku aby w przypadku zmiany stawek przez Radg nie bylo
koniecznoSci skladania ponownie deklaracji. Minister deklaruje nowelizacjE w kwietniu, ale
nie ma pewnodci, wiEc nie bgdziemy czeka6 na nowelizacjg. Burmistrz M. Piszczek
zadeklarowal, iz Wydziat zlozy na najblizszej sesji projekt uchwaly. Burmistrz M. Piszczek
poinformowal, i2 rozmawial z MPO oraz MPOG. Na pfianie, czy planujq zerwanie umowy,
otzymal odpowiedZ, ze nie mozna tego przewidzie,t. Trzeba my3le6, co bgdzie w wlpadku
utrzymania budZetu. Burmistrz M. Piszczek dodal, i2 wedlug Radnego G. KuSmierza stawka
jest za wysoka, wyliczona stawka zostanie ponownie zweryfikowana przed lutym. Burmistrz
M. Piszczek podkreSlil, iz system ma sip samofinansowai. S4 koszty funkcjonowama
systemu, kt6re doliczamy, ale Radni otrzymali wyliczenia z inf.
o przeznaczenit Srodk6w. Burmistrz M. Piszczek poinfotmowal, i2 2yczy sobie i Radzie, aby
takie same ceny pojawily sip w nastgpnym przetargu. Chcemy dokona6 pewnych zakup6w
w tym dobrym okresie aby system uszczelni6 i sprawdzad, czy jest problem z wywoZeniem
Smieci do koszy publicznych i do koszy przy budynkach wielorodzinnych.
Burmistrz M. Piszczek przyjql sugestip Przewodniczqcych Komisji A. Czajora oraz
T. Lesiakowskiego, aby Komisje otrzymaly materialy w w/w sprawie na posiedzenia
w miesi4cu lutym, za3 uchwala zostanie rozpatrzona na sesji w marcu.
3. Ad.2 Burmistrz M. Piszczek poinformowal Radnego G. KuSmierza, i2 w Urzgdzie 2aden
pracownik nie odm6wi udzielenia informacji, czy udostEpnienia material6w, kt6re moze
udostgpni6 do publicznej wiadomoSci. Udzielona odpowiedZ na interpelacjg w sprawie
udostgpnienia analiz, byla stoso\44ra, poniewaZ na wniosek obywatela solectwa Potok Wielki,
Wojew6dzki S4d Administracyjny zajmowal siE uchwalq w sprawie przyst4pienia do
sporz4dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego i dlatego materialy
znajdowaly siE u Mecenasa. Nie bylo mozliwoSci ich udostgpnienia, poniewaZ byiy
konieczne do prowadzonego postQpowania s4dowego. Postgpowanie zakofczylo siE
oddaleniem skargi. Materiaiy sq w Wydziale, wigc Radny moZe je uzyska6.
4. Ad.3 Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 rozmory dotyczEce od3nie2ania byly
kilkakrotnie przeprowadzane. W ostatnim czasie pgdz4cy plug zasypal odSnieZony chodnik
na ul. Przemyslowej, interweniowal Zakiad Uslug Komunainych. Skierowane zostaly pro3by,
aby plugi poruszaly sig wolniej, zwlaszcza w miejscach, gdzie nie ma pasa zieleni pomigdzy
drog4 a chodnikiem.
5. Ad.4 Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 na llJ. Przemyslowej wskazany odcinek
przez Radnego A. Czajora to pas drogi krajowej, zostanie wyslany w to miejsce patrol.
Trzeba ustalid czy obowiqzek odSnie2ania ma wla6ciciel nieruchomoSci, czy GDDKiA, jedli
bgdzie potrzeba zostanie skierowana proSbq o odSnie2enie do GDDKiA.
6.Ad.5 Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 wiata przystankowa na ul. Przemyslowej
zostala zdemontowana z powodu jej zdemolowania i zniszczenia. Brak jest duZych Srodk6w
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w budzecie, sprawa zostanie przekazara do Wydzialu Inwestycji i Utrzymania Infrastruktury
Technicznej, Radny bgdzie informowany pisemnie.
7 Ad.6 Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial, iz znaki drogowe w m. Rak6wek ( od strony
Jasionny) zostan4 ustawione, je5li bgdzie zgoda Wydzialu i Komisji Organizacji Ruchu.
8. Ad.7 Burmistrz M. Piszczek powiedzial, iz byly plany, aby powstal Dom Pogodnej
StaroSci, pojawil sig r6wnie2 pomysl fundacji, kt6ra jednak 4ie powstala. Jest to sprawa
wa2na, Domy Pogodnej StaroSci to obecnie w duZej mierze plac6wki prowadzone przez
organizacle pozarzqdowe. Podmiot6w tzw. ,,komunalnych" jest niewiele, zaz;wyczaj nie sq
one prowadzone przez gminy.
9. Ad.i0 Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 w sprawie oSwietlenia na ul. Glowackiego
nigdy nie powiedzial, i2 nie bpdzie ono wykonane, poniewaZ jest to osoba prywatna.
Burmistrz powiedzial jedynie o procedurach i zabezpieczeniu Srodk6w w bud2ecie.
Burmistrz M. Piszczek zaznaczyl, i2 rozmawial z Radn4 dwukrotnie na temat budZetu
i Radna J. Szreniawa nie m6wila o oSwietleniu na ul. Glowackiego oraz o Domu Pogodnej
Staroici.
10. Ad.11, Ad.9 Burmistrz M. Piszczek poinformowal, iz rozmowy na temat lodowiska

mialy miej sce w poniedzialek, jednak ze wzglEdu na prognozQ pogody budowa lodowiska
zostala wstrzymana, szkoda poniewaz zaczynajq siE ferie. JeSli tylko warunki pogodowe
pozwolq lodowisko powstanie. Burmistrz M. Piszczek podkre6lil, i2 miejsce na lodowisko na
kortach PTTK jest dobre ze wzglpdu na istniejqce zaplecze, wypo2yczalniE ly2ew oraz
utwardzony teren.
Burmistrz M. Piszczek dodal, i2 byly pr6by utworzenia lodowiska w parku 700-lecia, jednak
woda wsi4kala w torfowy teren. Rozwi4zaniem problemu dotycz4cego lokalizacji lodowiska
bgdzie przygotowanie terenu pod lodowisko w parku przy ul. Barbary, kt6ry bEdzie
modemizowany. Celem jest uzyskanie tzw. Bialego Orlika dla Gminy. Rada zadecyduje, czy
bEd4 na ten cel Srodki, ale ttzeba przygotowa6 miejsce. Burmistrz M. Piszczek podkeSlil, iZ
Park 700- lecia zostal zmodemizowany, nale2y modemizowai kolejne miejsca w mieScie.
Radny Z. Adamczyk zapltal, czy lodowisko mogloby powstai na zalewie.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 rozrr'ory w tej sprawie byly prowadzone
w zeszlym roku, jednak pogoda nie sprzyjala, a lodowisko na otwartym zbiomiku budzi
obawy dotycz4ce bezpieczeristwa.

Ad.20

Radny G. Ku6mierz zabral glos w sprawie remontu drogi w m. Brynica. Wedlug Radnego
moze remont byl, ale Snieg przysypal i nie wida6 efekt6w. Radny podkre5lil, iz najwigksza
dziura na Srodku drogi pozostala nie usuniqta, a wigc wykonany remont byl nieskuteczny.
Radny podzigkowal ZUK i podkre5lil nieskutecznoSd remontu drogi.

Radny G. KuSmierz poinformowal, i2 prosil na ostatr:iej sesji, czyli miesi4c temu
o wyliczenia dotycz4ce stawki Smieci, Radny nie uzyskal odpowi edzi., a dziS nadal nikt nie
chce dokonai wyliczei. Radny zaznaczyl, iz Grnina ponosi koszty utrzymania administracj i
w wysokodci 17 tys.21. miesigcznie i Radny nie moZe uzyska6 takich obliczefr.

Radny G. KuSmierz poinformowal o sl.tuacji z 27 stycznia, gdy b9d4c w szpitalu
w Jgdrzejowie Radny spotkal 70-1etni4 kobietQ, kt6ra przybyla do szpitala ze zlamanqnog .
Okazato siE , 2e w szpitalu nie ma ortopedy, kt6ry zbadalby pacjentkq i zalo2yl gips. Pani4
poinformowano, aby przyszla nastQpnego dnia, kiedy bgdzie lekarz. Radny G. KuSmierz
poprosil, aby Burmistrz M. Piszczek zainterweniowal w tej sprawie i sprawdzil, czy
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mieszkaricy maj4 prawidlqw4 opiekg, czy szpital podpisal dokumenty, i2 s4 zatrudnieni
odpowiedni lekarze. Rodzina poszkodowanej odprowadzila j4 do rejestracji ortopedii
i zostawila. Radny zaznaczyl, i2 nie mo2e mied miejsca sltuacja, gdy pacjent ze zlamanq.
nog4 ma czekai jeden dzief, mo2e trzeba np. wysla6 go do szpitala w Kielcach na koszt
szpitala. Szpital, kt6ry opiekuje sig mieszkaricami powiatu, musi dysponowat,lekarzarn\ .
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz zapTtal, co Radny G. KuSmierz zrobil widzqc
opisywan4 sluacj g, czy Radny zglosil gdzieS tg sprawg.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, iz dobrze, ze ZUK i Wydzial Inwestycji podjql
interwencjq w sprawie drogi w m. Brynicy i najwigksze ubytki zoslaly usunigte.
Burmistrz M. Piszczek dodat, i2 maj4c dane dotyczqce odpad6w komunalnych nie jest
problemem dokonanie wyliczeh samemu. WydziaN oblicz.y ponownie stawki na lutowe
posiedzenia Komisj i.
Radny G. KuSmierz dodal, i2 Burmistrz ma 14 dni na udzielenie odpowiedzi na zapytanie
Radnego.
Burmistrz M. Piszczek powiedzial, i2 podstawowa opieka zdrowotna i w dw6ch wypadkach
specjalistka podlega gminie ( rehabilitacja i ginekologia). Gmina dba o finanse tej instytucji
jako organ zaloZycielski. Burmistrz M. Piszczek zwr6cil siE do obecnego na sali Radnego
Powiatu H. Michalkiewi cza, aby uwzglgdnil skargE zgloszon4 przez Radnego. Burmistrz
dodal, i2 Radny G. KuSmierz powinien zainterweniowa6 w tej sprawie.
Radny Powiatu H. Michalkiewicza, zapewnit, i2 zajmie sig skarg4 zgloszon1przez Radnego
G. KuSmierza.

Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz poinformowal, i2 Pan Wlodzimierz Baran zto2yl
pismo z proSba o zabranle glosu na sesji /pismo stanowi zal. nr 3 do protokolu/.
Burmistrz M. Piszczek powiedzial, iz w trakcie sesji udzielil odpowiedzi na pl.tania Pana
W. Barana i zapyta! czy odpowied2jest satysfakcjonujEca.
Pan W. Baran poinformowal, i2 na wigkszo66 pytari odpowied| zostala juZ udzielona,
w trakcie przerwy w obradach rozmawial z Radnyrni, i problem z kt6rym sip zglosil znajq
Radni, Burmistrz oraz Przewodniczqcy. Wysoko6l op\aI za odbi6r odpad6w komunalnych
ponoszonych przez mieszkahc6w jest zby wysoka. W. Baran poinformowal, iL roz:umie,2e
w trakcie uchwalania uchwaly w grudniu Rada zachowala siE asekuracyjnie. Stawka byla
zblt wysoka. W. Baran dodal, iZ jest mieszkafcem Jgdrzejowa i oczekiwal po rozmowie we
wrzeSniu z Naczelnikiem W. Abramowiczem ( w momencie ohzymania pierwszej wysokodci
oplaty) , Ze stawka zostanie zmniejszona, w zwtqzku z tym,2e wysokoSi oplaty placonej
przez Gminp, bpdzie duZo niZsza. Naczelnik W. Abramowicz poinformowal, iz bgdzie
projekt uchwaly w tej sprawie. Dzisiejsza obecnodi jest wynikiem tego, i2 w styczniu ,
W. Baran offzymal kolejnq wysoko(f zobowiqzuia, w wysokoSci takiej, jak w czerwcu.
W. Baran poinformowal, i2 wedlug niego Radni nie dbaj4 o mieszkaric6w, minglo 7
miesigcy, naleZalo podj4i stosownq uchwalg. Radni decydujq w sprawach wyborc6w. Pan
Burmistrz powiedziat dzi(,Ze w lutyrn bgdzie projekt uchwaly w tej sprawie.
Radny A. Czajor powiedzial, iz pocnil sig uraZony wypowiedzi4 Pana W. Barana. Uchwala
byla zaskaraona, oczekuje sig na zmianp. Wyslanie tylu decyzj i wzywajqcych ludzi do
zglaszania sig kosztuje duZo pracy i jest to jednoczeSnie koszt. Radny poinformowal, ze
je2eli podjqta zostanie uchwala, to opiaty zostan4 wyr6wnane. Nadplacone kwoty zostanq
wyr6wnane, albo zwr6cone. Burmistrz wyja6nial, dlaczego zmiany nie s4 natychmiastowe.
Radni r6wnie2 domagali sig zmian, ale doszli do wniosku, ze lepiej poczeka6, nikt na t)'rn
nie straci. Gmina nie mohe na tym zarcbil. Sytuacja przeciqgngla sig w czasie z powodu
zaskarlenia przetargu i obecnie planowanych zmian, po kt6rych nie trzeba by skladad
ponownie deklaracji. Po wyliczeniach kwota za dmieci segregowane to 4,10 zL., byd mo2e
kwota ta ulegnie jeszcze zmianie.
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Przewodnicz4cy Rady P. Biaszkiewicz poinformowal, i2 spotyka sig z wyborcami
i odpowiada na ich pytania, wyjaSnia, Pan W. Baran jest pierwszym mieszkaricem, kt6ry
przyszedl na sesjq i twierdzi, 2e nie zostal poinformowany. Przewodnicz4cy P. Blaszkiewicz
podkreSlil, iz wszelkie informacje moZna uzyskai w Urzgdzie.
Burmistrz M. Piszczek dodal, i2 trzeba podke6li6 i2 Gmina na tym nie zarabia, latwo
dyskutowai jeSli nie ma sig odpowiedzialnoSci za finanse gminy i za to co sip bpdzie dzialo.
Sprawa oplat za odpady komunalne wr6ci w lutym na komisjach, a w marcu na sesjg.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 py4.anie dotycz4ce odpad6w komunalnych zloZyla
Soltys Mnichowa, odpowiedZ zostala r6wnieZ udzielona na sesji / zal. nr 4 do protokolu/.
W. Baran powiedzial, i2 Radny A. Czajor poinformowal, i2 pieniqdze, kt6re powstaly
z nadwyzki s4 znaczone. W. Baran zapytal, czy zgodne z prawem jest, Ze je2eli rok
budZetowy zostal zakohczony, a z t)'tulu oplat powstala nadwy2ka, moZna j4 zt2ye na cel
dowolny. W trakcie roku budZetowego na pewno nie moZna ich zu2y6, ale po zakoficzeniu
roku budZetowego nie bEdzie moZna nikomu zwr6ci6 nadplaty ( ani w postaci nadplaty, ani
doplaty). Burmistrz bEdzie m6gl przesunq6 pieni4dze z nadwy2ki na dowolny cel. Polityka
informacyjna Burmistrza oraz Rady nie jest dobra, wszyscy mieszkaricy powinni uslysze6,
w chwili, kiedy otrzymali pierwsz4 deklaracjg, Ze powstala ro2nica i nadwyZka bpdzie
spozltkowana na konkretny cel, to sprawa wszystkich mieszkaric6w.
Burmistrz M. Piszczek dodal, iz w dw6ch lokalnych gazetach pojawialy sig informacje dot.
oplat za Smieci, informacjq majq r6wnie2 soltysi. Nie ma problemu by nawi4zai kontakt
z Radnymi i Burmistrzem. Kiedy zostan4 podjgte nowe stawki mieszkaricy zostan4
poinformowani. Deklaracje zostaly zebrane przed przetargiem, co wynikalo z przepisu.
Deklaracj e od mieszkaric6w zbierane byly okolo m-ca marca, a przetarg byl w m-cu
czerwcu, w m-cu sierpniu przetarg nie zostal rozstrzygnigty z powodu odwolania sig do KIO
uczestnika, kt6ry przegral przetarg. W listopadzie wszyscy Radni otrzymali wyliczenia,
gdzie wyszczeg6lniono wszystkie koszty. W podanej informacji zmienil siE poziom
Sci4galnoSci. informacje te uzupelnial Naczelnik W. Abramowicz.
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Zalqczniki:
l. Lista obecnt.,ici ( radnych, soltys6w, zaproszonych goici).
2. Opinia Kontisji Bud2etu i Mienia Komunalnego dotyczqca budietu na 014 rok.
3. Pismo dotyczclce udzielenia glosu na sesji - Wodzimierz Baran.
4. Zctpytania Solectwa Mnich6w- sprawy r62ne.
5. Interpelacje Radnego G. Kuimierza.
6. Uchwaly Rady Miejskiej podjqte na XLIX sesji Rady Miejskiej.
7. Uchwala Nr 150/2013 III Skladu Orzekajqcego Regionalne lzby Obrachunkowej w Kielcach.


